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     Protokół NR XXXIII 

z obrad XXXIII sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 29 grudnia 2016 r. 

 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 10:00    w Urzędzie Gminy w Pabianicach.  
 
Na ustawowy stan składu Rady Gminy 15 radnych, w sesji uczestniczyło 14  radnych. 
Nieobecna radna D. Szczesik.   Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu. Ponadto 
w sesji uczestniczyli sołtysi obecni zgodnie z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu,  
Wójt Gminy H. Gajda, W – ce Wójt Gminy R. Figiel, Skarbnik Gminy M. Nowicka, Kierownik 
Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Nieruchomościami S. Izbicki, Kierownik Referatu 
Oświaty, Kultury i Sportu M. Wieczorek, radca prawny A. Jankowski  
  
Ad. pkt 1. 
 
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice M. Muszczak, który powitał 
przybyłych i stwierdził prawomocność obrad. 
Przewodniczący zwrócił się do obecnych  o powstanie i uczczenie minutą ciszy niedawno 
zmarłego sołtysa wsi Terenin A. Barana, co zostało uczynione.  
 
 
Ad. pkt 2. 
 
 
Radni nie zgłaszali uwag do protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Pabianice. Protokół z XXXI 
został przyjęty w głosowaniu 10 głosami za, 1 osoba wstrzymała się od głosu, 3 radnych nie 
brało udziału w głosowaniu.  
 
Ad. pkt 3.  
 
Do przedłożonego porządku obrad Wójt Gminy wnioskował o wprowadzenie projektu  
uchwały  w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami gminy Pabianice.  
Projekt uchwały przygotowany w związku z rozbieżnościami w nazwach niektórych 
miejscowości w gminie Pabianice występującymi pomiędzy zbiorami Ewidencji  Ludności i 
Dowodów Osobistych, a wykazem zawierającym urzędowe nazwy miejscowości 
opublikowanym w rozporządzeniu Ministra        i Cyfryzacji z dnia 13 grudnia 2013 r. w sprawie 
wykazu urzędowych nazw miejscowości i ich części , a także bazą Krajowego Rejestru 
Urzędowego Podziału Terytorialnego Kraju –TERYT prowadzoną przez Główny Urząd 
Statystyczny oraz używaniem przyjętych nazw miejscowości , niezbędne jest podjęcie działań 
w zakresie stosowania jednolitych nazw miejscowości i ich rodzajów. 
 
Przewodniczący Rady  wnioskował o rozszerzenie  punktu  7 o zapis „oraz głosowanie nad 
autopoprawką  Wójta Gminy do projektu budżetu i głosowanie nad zmianami do projektu 
budżetu na podstawie przegłosowanych wniosków na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 
Gminy” 
Radny K. Kowalski wyraził sprzeciw do wprowadzania takiej zmiany, był zdania, że nie 
powinno się takich przedsięwzięć  jak wyraził  traktować jako  osobnych zjawisk i  dokonywać 
rozszerzania porządku o taki zapis. 
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Przewodniczący Rady motywował swój wniosek tym, że jeżeli proponowane przez Wójta 
autopoprawki oraz proponowane zmiany wypracowane wnioskami na połączonych Komisjach 
Rady byłyby przegłosowane wówczas można będzie poddać projekt budżetu pod głosowanie.  
Przypomniał, że wcześniej w latach ubiegłych taka praktyka była czyniona właśnie w punkcie 
po przedłożonym projekcie budżetu.  
Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono.  
Przewodniczący Rady poddał najpierw  do głosowania wniosek Wójta o wprowadzenie do 
porządku obrad  projektu  uchwały  w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 
gminy Pabianice, za którym Rada opowiedziała się w głosowaniu jednogłośnie. Po poddaniu 
do głosowania swojego wniosku o rozszerzenie   pkt 7 o zapis „oraz głosowanie nad 
autopoprawką  Wójta Gminy do projektu budżetu i głosowanie nad zmianami do projektu 
budżetu na podstawie przegłosowanych wniosków na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 
Gminy” 10 osób opowiedziało się za wnioskiem, przy 4 głosach przeciwnych.  
Porządek obrad wraz z przegłosowanymi poprawkami został przyjęty w głosowaniu 10 głosami 
za, przy 4  głosach  przeciwnych i przedstawia się w sposób zapisany poniżej: 
 
1. Otwarcie obrad XXXIII  sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z  XXXI  sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Informacja Przewodniczących o pracy Komisji między sesjami. 

5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i  zapytania radnych. 

7. Przedłożenie projektu budżetu gminy Pabianice na 2017r. „oraz głosowanie nad 
autopoprawką  Wójta Gminy do projektu budżetu i głosowanie nad zmianami do projektu 
budżetu na podstawie przegłosowanych wniosków na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 
Gminy” 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/  uchwalenia budżetu gminy Pabianice na 2017 r. – Uchwała Nr XXXII/A/2016 

b/ uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pabianice na lata 2017-2020- 
Uchwała Nr XXXII/B/2016  

c/ uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na rok 2017 – Uchwała Nr XXXII/C/2016 

d/  planu pracy Rady Gminy Pabianice na 2017 r. – Uchwała Nr XXXII/D/2016 

e/ planu kontroli Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy Pabianice na 2017 r. - Uchwała Nr 
XXXII/E/2016  

f/ maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna, zasad jego ustalania, 
wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego opiekuna oraz maksymalnej wysokości opłaty 
za pobyt dziecka u dziennego opiekuna oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie – 
Uchwała Nr XXXII/F/2016. 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 
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10. Wolne wnioski, komunikaty i sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji . 

Ad. pkt 4.  

Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju M. Lubowicka poinformowałam, że 
Komisja, której przewodniczy odbyła między sesjami 3 posiedzenia w tym 2 połączone z 
pozostałymi Komisjami Rady w sprawie analizy projektu budżetu gminy na rok 2017, jedno  
odrębne, na którym dokonała podsumowania  działalności swojej pracy w roku 2016, 
wypracowała propozycje do planu pracy na rok 2017 oraz omówiła materiały na najbliższą 
sesję rady gminy.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej J. Błoch poinformował, 
że Komisja poza dwoma połączonymi z pozostałymi Komisjami Rady posiedzeniami odbyła 
jeszcze  1 posiedzenie, na którym opracowała plan pracy na rok 2017, omówiła materiały na 
sesję Rady Gminy oraz podjęła sprawy bieżące, różne, które wpłynęły do Komisji.  

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej M. Gryska  poinformował, że Komisja, 
której przewodniczy nie odbyła między sesjami odrębnego posiedzenia poza uczestnictwem jej 
członków w dwóch połączonych Komisjach, na których analizowany był projekt budżetu na 
rok 2017. Odrębnego posiedzenia nie było z uwagi na ten sam temat jaki Komisja miała w 
planie pracy, a który był jednocześnie tym samym tematem połączonych Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szafrański poinformował, że Komisja Rewizyjna 
odbyła jedno posiedzenie, na którym opracowała plan pracy i plan kontroli na rok 2017.  

Komisja dokończyła także kontrolę z miesiąca listopada w temacie kontrola umów o dzieło i 
zlecenie zawieranych w 2015 r.  

 

Ad. pkt 5. 

 

Wójt przedstawił informację o pracy Urzędu Gminy między sesjami.  

Informacja przedstawia się w sposób zapisany poniżej:  

„INFORMACJA WÓJTA GMINY PABIANICE O PRACY MIĘDZY SESJAMI 

W zakresie utrzymania dróg gminnych. 

1. Zakończono i odebrano   zadanie  inwestycyjne  pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 

108274E  na odcinku Bychlew – Terenin.  

Sporządzono sprawozdanie  i rozliczenie  całego zadania inwestycyjnego  i złożono w  

Wydziale Funduszy Europejskich  i Certyfikacji Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi  w 

celu uzyskania dofinansowania w  wysokości  50% wartości zadania.   

Dotacja wpłynęła  na konto Urzędu Gminy Pabianice w kwocie  1 640 284 zł. 
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2. Zakończono rozliczenie zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa i remont drogi 

gminnej w miejscowości Hermanów  i uzyskano dofinansowanie w wysokości 60% 

wartości zadania tj. w kwocie 211 800,- zl. z Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi.        

3. Trwały   prace związane  z uzupełnianiem ubytków  w nawierzchni dróg przy użyciu 

kruszywa drogowego, szlaki i masy asfaltowej na zimno.  

4. Zakończono i odebrano roboty związane z zamontowaniem 2 lamp ulicznych w 

miejscowości Szynkielew w obrębie Osiedla Petrykozy przy dk 71.    

5. Zakończono i odebrano  roboty związane z  budową  kablowej linii nn oświetlenia 

ulicznego  z montażem słupów  i latarni w ilości 12 szt  w miejscowości  Szynkielew. 

Czynności związane z  uruchomieniem zasilania w/w lamp wykona  PGE na przełomie  

miesiąca grudnia 2016 i stycznia 2017r.   

6. Zbierano śmieci z pasa drogowego dróg gminnych  na terenie Gminy Pabianice oraz  

wycinano odrosty. 

7. Przygotowano specyfikację  istotnych warunków zamówienia  i ogłoszono przetarg na  

wyłonienie wykonawcy robót związanych z przebudową ulicy  Stadionowej i Złotej w 

miejscowości Piątkowisko w roku  2017.   

8. Wydano 2 decyzje  na zajęcie pasa drogowego dróg gminnych publicznych  w celu 

umieszczenia w pasie drogowym  urządzenia obcego nie związanego z 

funkcjonowaniem drogi oraz  zawarto 1 umowę  o udostępnieniu  drogi wewnętrznej  w 

celu wykonania przyłącza wodociągowego.  

9. Uzgodniono 2 dokumentacje  projektowe  w zakresie prowadzenia robót  w pasie 

drogowym. 

10. Wykonywano in ne  czynności  związane z  bieżącym utrzymaniem dróg na terenie 

gminy Pabianice oraz  wykonywano prace biurowe związane z funkcjonowaniem 

Referatu  Planowania  i Dróg  w  Urzędzie Gminy Pabianice.  

W zakresie gospodarki wodno-ściekowej: 
 

1. Awarie sieci wodociągowej usuwane są na bieżąco 

2. Wydano 8 szt.  warunków technicznych przyłączenia się do sieci wodociągowej i 

montażu podlicznika  (ogółem w roku 2016 - 167)   

3. Zakończono budowę  wodociągowe w Kudrowicach , Żytowicach i Majówce.             

4. Trwają prace projektowe projektów kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy. 

 

W zakresie gospodarki nieruchomościami: 
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1. Wydano 7 szt. decyzji podziałowych  

2.         Wydano 12 szt.  zawiadomień dot. numeracji porządkowej,  

3.         Przygotowano 150 wypisów z rej. gruntów 10 wypisów z KW dla celów służbowych,  

5.         Zarejestrowano 20 akty notarialne,  

6.         Wykonano 50 spraw różnych /dot. wydania poświadczeń , zaświadczeń we własnym  

            gosp. i gosp. rodziców oraz spraw związanych  z rozgraniczaniem nieruchomości oraz  

            odpisów decyzji archiwalnych/ 

7.         Przygotowano proj. uchwały Rady Gminy Pabianice w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami gm. P-ce na temat jednolitych nazw miejscowości  

W zakresie ochrony środowiska: 

 

   1. Wydano 16  decyzję  zezwalających na wycięcie drzew .   

2.  Wszczęto 3 postępowania o wydanie decyzji środowiskowych dla przedsięwzięć 

polegających na :.  Budowie kanalizacji sanitarnej we wsi Jadwinin i Kudrowice ; 

Budowie instalacji termicznej hydrolizy osadu z usuwaniem azotu i odzyskiem fosforu 

z odcieków na GOŚ ŁAM . 

3. Ogłoszono przetarg na opiekę nad bezdomnymi zwierzętami na terenie gminy w 2017r. 

W zakresie działalności gospodarczej i rolnictwa: 

 

1. Przyjęto i wprowadzono  33 wniosków o  wpis  do CEIDG. 

W zakresie gospodarki gruntami: 

 

1.      Wydano 2 decyzje ustalającej opłatę adiacencka z tytułu wybudowania sieci wodociągowej 

we wsi Wysieradz.. 

2.      Wszczęto 52 nowe postępowania administracyjne dot. opłaty adiacenckiej z tytułu  

          wybudowania wodociągów w Piątkowisku, Kudrowicach, Rydzynach i Bychlewie.. 

3.       Na podstawie decyzji Wojewody Łódzkiego skomunalizowano 9 nieruchomości (drogi) 

w  miejscowości Okołowice, Gorzew i Świątniki. 

 

W zakresie gospodarki odpadami komunalnymi: 

1.      Wystawiono i wysłano 233 upomnienia; 

2.      Przyjęto i wprowadzono do programu  40  deklaracji; 
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3.      Zaksięgowano 17.175,50 zł. z tytułu wpłat za  gospodarowanie odpadami  komunalnymi; 

4.      Sporządzono  2  umowy o udzielenie dotacji celowej z  budżetu Gminy Pabianice na  

         realizację zadania z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej:- usuwanie z  

         budynków  azbestu i wyrobów zawierających azbest; 

5.       Wydano 12  postanowień. 

6.       Ogłoszono przetarg na odbiór odpadów komunalnych na terenie gminy w 2017 r. 

W zakresie oświaty, kultury i sportu  

1. W miesiącu grudniu z usług opiekunów dziennych zatrudnionych przez gminę korzystało 
dziesięcioro dzieci. Jest to maksymalna liczba dzieci, jaka może być objęta opieką.  
 

2. Przesłano do Kuratorium Oświaty w Łodzi sprawozdanie z realizacji programu rządowego 
„Wyprawka szkolna 2016”. 
 

3. Przesłano do Starostwa Powiatowego do Wydziału Oświaty i Wychowania informacje 
dotyczącą liczby uczniów w naszych placówkach celem zaplanowania sieci szkół 
ponadgimnazjalnych w powiecie pabianickim na kolejne lata. 
 

4. Przekazano informacje do Kuratorium Oświaty o liczbie nauczycieli, którzy w roku 2016 
uzyskali tytuł nauczyciela kontraktowego: 5 i nauczyciela mianowanego: 2. 

 
5. W Urzędzie Miasta Pabianic odbyło się spotkanie z Łódzkim Kuratorem Oświaty i 

pracownikami Kuratorium z przedstawicielami JST w sprawie szczegółów wdrażania 
reformy oświaty związanej z m.in. wygaszaniem gimnazjów.  

 
6. 16.12.2016 r. odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie zmian w oświacie w 

związku z wejściem w życie nowej ustawy „Prawa Oświatowego”. Na spotkaniu kierownik 

referatu poinformował dyrektorów o zadaniach na przyszły rok wynikających z nowej 

ustawy, tj. podjęciu uchwały ws. ustalenia sieci szkół i obwodów, zmian dotyczących 

opiniowania arkuszy organizacyjnych oraz aneksów przez kuratorium a także o 

rozpoczęciu wygaszania Gimnazjum od września 2017 r. W związku z tym uzgodniono, 

że nauczyciele gimnazjum którzy nie będą mieli możliwości pozostać w ramach  Szkoły 

Podstawowej w Piątkowisku, będą mieli bezwzględne pierwszeństwo w zatrudnianiu  w 

pozostałych szkołach podstawowych Gminy Pabianice.  

 

7. Wydano kolejny numer gazety "Nasza Gmina Pabianice". Z chwilą otrzymania 

wydrukowanych egzemplarzy, ruszy dystrybucja. 
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Wykorzystanie świetlic wiejskich Gminy Pabianice w grudniu 2016 r. 

1. Świetlica wiejska w Koninie 

• Spotkania organizacji społecznych działających na terenie sołectwa : Carpe Diem, OSP 

w Koninie, KGW Konin-Majówka, Kółka Różańcowego 

• 26.11.2016 r. organizacja imprezy Andrzejkowej dla organizacji społecznych 

działających na terenie sołectwa oraz mieszkańców Konina i Majówki 

2. Świetlica wiejska w Jadwininie 

• spotkanie organizacji społecznych działających na terenie sołectwa ( Rada sołecka) 

3. Świetlica wiejska w Hermanowie 

• udostępnienie mieszkańcom popołudniami świetlicy ( wspólne gry  bilard, tenis 

stołowy) 

4. Dom Ludowy w Bychlewie 

• 7.12.2016 r. zajęcia z papieroplastyki z mieszkańcami sołectwa oraz KGW 

• pn. godz 15.00-18.00 – zajęcia gry na pianinie, wt,czw. 16.00-21.00 – zajęcia z kapelą 

oraz ZPIT „ Bychlewianka” 

• Spotkania organizacji społecznych działających na terenie sołectwa ( KGW) 

• 13-14.12.2016 r. Nagranie z ZPIT „ Bychlewianka” dla telewizji Trwam. 

5. Obiekt sportowy w Bychlewie 

•  spotkanie organizacyjne klubu sportowego LKS „ Jutrzenka” Bychlew. 

6. Świetlica wiejska w Woli Żytowskiej 

• w pon/śr/pt w godz. 18.15-20.15 Aerobik / Gimnastyka ogólnorozwojowa 

• pn/śr/pt -  godz.15.30 – 20.30 Świetlica ogólnodostępna dla mieszkańców gminy 

• spotkania organizacji społecznych działających na terenie sołectwa (KGW) 

7. Obiekt sportowy w Piątkowisku 

• 8.12.2016 r. spotkanie opłatkowe sekcji młodzieżowej piłki nożnej”. 

 

Po przedłożeniu powyższej informacji w dyskusji radny Ł. Drewniak zwrócił się z pytaniem na 

jaki okres ogłoszony został przetarg na odbiór odpadów komunalnych, na które odpowiedzi 

udzielił Kierownik S. Izbicki informując, że na okres 12 miesięcy.  
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Radny K. Kowalski dopytywał o sprawę związaną z  zasypaniem zbiornika pp w Rydzynach i 

odzyskaniem działki,  w informacji Wójta brak było na ten temat jakichkolwiek informacji.  

W tym temacie również odpowiedzi udzielił Kierownik S. Izbicki informując, że w tej sprawie  

wpłynęła decyzja z Samorządowego  Kolegium Odwoławczego, na temat możliwości dalszego  

postępowania Urzędu Gminy, któremu to wskazuje się  okres 1 miesiąca podjęcia decyzji co 

do dalszego postępowania wobec OSP Rydzyny. Poinformował, że postępowanie w stosunku 

do OSP pozostaje w gestii Gminy Pabianice.  

Radny A. Skawiński chciał wiedzieć jakie źródło światła będzie zamontowane w miejscowości 

Szynkielew. 

W-ce Wójt Figiel odpowiedział, że będzie to źródło światła led, przypomniał też, że na 

wszystkich lampach, które są własnością gminy montowane jest  właśnie takie źródło światła.   

Dalej radny A. Skawiński chciał pozyskać informacje jakie zostały wprowadzone zasady w 

ogłoszonym przetargu przez gminę na opiekę nad zwierzętami bezdomnymi.  

Odpowiedzi udzielił Kierownik S. Izbicki, informując, że wszystkie dokumenty w sprawie 

dotyczącym powyższego  przetargu są ogólnie dostępne  na stronie internetowej Urzędu Gminy 

( biuletyn informacji publicznej).  

Zasady jeżeli chodzi o cenę  ofertową są następujące: 

- cena za hotel psa  - 50 % wartości oferty (czyli 50 pkt) 

- 10 pkt za transport oraz odławianie psa 

- 40 pkt za ilość adopcji w 2017 r.  

Ogłoszenie o złożonych ofertach również   znajduje się na stronie bip Urzędu Gminy Pabianice. 

Zostały złożone 3 oferty. Najtańsza na  kwotę 180 tys. zł.  

Radny A. Skawiński pytał dalej w sprawie dot. przygotowania gminy do złożenia wniosku z 

programu obszarów wiejskich  na gospodarkę wodno-ściekową. 

Kierownik S. Izbicki odpowiedział, że wniosek jest w trakcie przygotowywania,  zostanie  

złożony w określonym terminie do dnia 5 stycznia 2017 r.  
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Ad. pkt 6.  

Interpelacji nie zgłoszono. 

Radna Z. Kasperska wystąpiła z wnioskiem na piśmie do Przewodniczącego Rady o ewentualne 

wprowadzenie od 1 stycznia 2017 r. do porządku obrad sesji punktu, w którym organizacje 

pozarządowe, stowarzyszenia oraz organizacje społeczne działające na terenie naszej gminy 

będą prezentowały swoją działalność i osiągniecia.  

Radny A. Skawiński zwrócił się z pytaniem do wnioskodawczyni  o poinformowanie w jaki 

sposób wyobraża sobie realizację tego wniosku.  

Radna Z. Kasperska udzieliła odpowiedzi, iż wyobraża sobie to w ten sposób, że  na każdą sesję  

Przewodniczący Rady zapraszałby przedstawiciela jednej  z organizacji działających na terenie 

gminy (tu radna  wymieniła szereg z organizacji działających na terenie gminy ), która mogłaby 

zaprezentować się.  Rada i sołtysi mieli by wówczas możliwość  pozyskania  więcej informacji,   

niejednokrotnie jak wyraziła cichej pracy takich organizacji.  

Przewodniczący Rady zabierając głos poinformował, że między sesjami do biura rady wpłynęła  

jedna interpelacja radnego H. Szafrańskiego dot. budowy oświetlenia ulicznego na drodze 

gminnej Bychlew – Jadwinin. Ponadto do biura rady wpłynęły odpowiedzi na wnioski złożone 

przez radnych : Ł. Drewniaka i A. Skawińskiego w sprawach:  planowanej rozbudowy budynku 

Szkoły Podstawowej w Petrykozach oraz dokonania przeglądu dróg na terenie gminy i 

uzupełnienie ubytków w drogach gminnych. Radni otrzymali odpowiedzi.  

Radny A. Skawiński zabierając głos poinformował, że odpowiedź na swój wniosek w sprawie 

łatania dziur w drogach otrzymał dopiero w dniu wczorajszym, nie zadawala go ona, jest 

lakoniczna.  

Wójt odpowiadając na powyższe  poinformował, że zobowiąże pracownika do udzielenia 

szczegółowej odpowiedzi z podaniem informacji kiedy czynności te były wykonywane i kiedy 

będą  ewentualnie kolejne  wykonywane.  

Sołtys wsi Rydzyny K. Helbik zwróciła uwagę na liczne ubytki w nawierzchni drogi w 

Rydzynach od ul Rydzyńskiej przez Rydzyny szczególnie przy posesji 33. Sprawa ta była 

zgłaszana już wcześniej na zebraniu wiejskim. 
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Radny K. Kowalski zwrócił  się do Przewodniczącego  z pytaniem, czy Przewodniczący w tym 

punkcie odniesie się do zagadnienia wniosku autorstwa Pana Przewodniczącego, który 

skierował do Starostwa Powiatowego. Pytał, czy wpłynęła odpowiedź ze Starostwa 

Powiatowego.  

Przewodniczący poinformował, że w tym temacie udzieli odpowiedzi w pkt wolne wnioski, 

sprawy różne.  

Ad. pkt 7. 

Skarbnik Gminy przedłożyła projekt budżetu na rok 2017, który w całości stanowi pisemny zał. 

nr 3 do protokołu.  

Wójt Gminy zaproponował autopoprawki do przedłożonego projektu budżetu, które stanowią 

zał. nr 4 do niniejszego protokołu.  

Radny K. Kowalski poprosił o merytoryczne uzasadnienie, co spowodowało, że inwestycja w 

Szynkielewie I  stała się mniej  istotna a te inwestycje, na które środki przeznaczono stały się 

pilniejsze.  

W-ce Wójt R. Figiel w wyjaśnieniu poinformował , że nie można rozpatrywać powyższego w 

kontekście inwestycji pilnych, bądź mniej pilnych. Przypomniał, że w tegorocznym budżecie 

były zapisane inwestycje budowy ul. Złotej i Stadionowej , które dofinansowane są z PROW . 

Na każdą z nich była zaplanowana kwota po 209 tys. zł. Te środki w roku bieżącym nie są 

możliwe do wykorzystania ze względów takich jak możliwość podpisania umowy dopiero  pod 

koniec września br. i w związku z tym dopiero możliwość przeprowadzenia  procedury 

przetargu w przyszłym roku ( 2.01.2017 r. ). Aby można było zapewnić przeprowadzenie 

przetargu te środki zostały przesunięte na przyszły rok. Po przeprowadzeniu przetargu kwotę 

się pomniejszy i będzie można powrócić do finansowania drogi w Szynkielewie.   

W braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał do głosowania 

autopoprawki Wójta do projektu budżetu na rok 2017, za którymi Rada opowiedziała się w 

głosowaniu 10 głosami, przy 4 głosach przeciwnych.  

Przewodniczący Rady odczytywał kolejno proponowane zmiany do projektu budżetu na 
podstawie przegłosowanych wniosków na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy 
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Wnioski z połączonych Komisji stanowią zał. nr 5 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący odczytał pierwszy wniosek dot. dz. transport i łączność zmniejszyć o  kwotę  

zadanie przebudowa drogi w Górce Pabianickiej od posesji 44 do posesji 56 (dokumentacja 

projektowa) i zadanie rozbudowa i przebudowa drogi gminnej przez Szynkielew. 

Radny K. Kowalski poprosił o wyjaśnienie  powyższego zapisu, których udzielił w-ce wójt R. 

Figiel,  odwołując się   do podstawowego projektu budżetu, a następnie przegłosowanej  

autopoprawki Wójta.  

Radny Ł. Drewniak zwrócił się  o podanie uzasadnienia do tego wniosku. Dlaczego droga w 

„Górce Poduchownej” nie uzyskuje aprobacji do jej wykonania.   

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarczo-Finansowej o 

wyjaśnieni,  który wprowadzał te wnioski.  

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej, uzasadniał wprowadzenie tego wniosku 

tym informując, że głównym celem jest obniżenie dużego powstałego deficytu budżetowego.  

Z takim uzasadnieniem nie zgodził się radny Ł. Drewniak nazywając go  „bzdurą”.  Stwierdził, 

że „lekką ręką” podejmuje się decyzje o niewprowadzaniu danej inwestycji,  tu odwołał się do 

budowy drogi w „Górce Poduchownej, a za chwilę przekazuje się je szybko na inną.  

Przypomniał, że temat drogi w „Górce Poduchownej” jest tematem „wałkowanym” od dawna. 

Na tę  drogę  były już środki przeznaczone w ubiegłym roku z funduszu sołeckiego. Radny 

wyrażał także niezadowolenie z tego, że nikt z Urzędu Gminy  nie powiadomił sołtysa Górki 

Pabianickiej o możliwości przesunięcia tych środków z funduszu sołeckiego na inny cel, o 

których było wiadomo, że nie zostaną przekazane na budowę drogi w Górce Poduchownej”. 

Stwierdził, że już drugi raz radny M. Gryska zabiera możliwość rozpoczęcia tej inwestycji. 

Wprowadzenie takiej zmiany uważa za oszustwo mieszkańców tej miejscowości, których  

potraktowano  jak wyraził   ludzi  drugiego sortu.  

Radny M. Gryska zabierając głos w powyższej sprawie wyraził oburzenie do tego jakoby miał 

coś komuś zabierać i nazwał kłamstwem. Nawiązał do funduszu sołeckiego Petrykóz i Osiedla 

Petrykozy gdzie fundusz również nie został zrealizowany na inwestycję przeznaczoną przez 

mieszkańców a chodziło o budowę chodnika między Petrykozami a Piątkowiskiem.  
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Jako Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej może zaproponować powiedział 

posiedzenie Komisji, na którym dokładnie można prześledzić potrzeby inwestycyjne w zakresie 

dróg w całej gminie. Ponadto przypomniał, że niedawno została wykonana nakładka asfaltowa 

za kwotę 80 tys. zł w miejscowości Szynkielew, a na sam projekt drogi w „Górce 

Poduchownej” proponuje się kwotę 60 tys. zł.  

Radny Ł. Drewniak przypomniał, że za inwestycje w gminie Pabianice odpowiada W-ce Wójt 

Figiel i to on odpowiedzialny jest  za prawidłowość ich wyliczenia, Zakłada, że kwota 

proponowana na tę dokumentację jest właściwą, ale  w związku z powyższym radny  

proponował zwrócenie się w tej sprawie do Urzędu Gminy. Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący poddał wniosek  pierwszy  dot. zmian w  dz. transport i łączność  do 

głosowania, za którym Rada opowiedziała się w głosowaniu 10 głosami za, przy 4 głosach 

przeciwnych.  

Przewodniczący odczytał wniosek drugi dot. dz. 801 oświata i wychowanie o zwiększenie  

kwoty  przeznaczonej  na realizację zadania pn.: „Odwodnienie drogi od nr 1 do 22 w 

Bychlewie” z kwoty 10 tys. zł do kwoty 400 tys. zł; a zmniejszenie  kwoty  przeznaczonej   na 

realizację zadania pn.: „Budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z bieżnią dł. 60 m przy Szkole 

Podstawowej w Pawlikowicach” z kwoty 600 tys. zł do kwoty 100 tys. zł; i zmniejszenie  kwoty  

przeznaczonej  na realizację zadania pn.: „Budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z bieżnią dł. 

60 m przy Szkole Podstawowej w Piątkowisku” z kwoty 600 tys. zł do kwoty 100 tys. zł; 

W tym miejscu również radny M. Gryska wyjaśniał, że powodem tej zmiany było ograniczenie 

budżetu. pilniejszą potrzebą było  odwodnienie terenu przy szkole w Bychlewie niż budowanie 

boisk na kredyt.  

Z takim uzasadnieniem nie zgadzał się radny A. Skawiński jednocześnie pytając  skąd  taka 

argumentacja, że będzie to budowa boisk na kredyt, a nie z pozyskanych dotacji.  

Radny M. Gryska wskazywał zapisy w projekcie budżetu, w których wskazana jest wysokość 

kredytu.  Jeżeli chodzi o budowę boisk w budżecie wskazane są tylko środki z budżetu gminy.  

Radny A. Skawiński odnosząc się do powyższego powiedział, że kredyt, o którym mówił 

przedmówca  nie jest kredytem na budowę boisk lecz kredytem ogólnym, który będzie 
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pokrywał deficyt budżetu. Poza tym zasada  budowy boisk wielofunkcyjnych jest taka, że 

trzeba mieć całą kwotę  na ich budowę, co dopiero umożliwia pozyskanie środków z zewnątrz.  

Więcej głosów nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady poddał powyżej zgłoszony wniosek z połączonych Komisji do 

głosowania,  za którym Rada opowiedziała się w głosowaniu 8 głosami za, przy 4 głosach 

przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się.  

Kolejnym odczytanym przez Przewodniczącego  wnioskiem  był wniosek o dokonanie zmian 

w dziale 758 różne rozliczenia  w sposób zapisany poniżej: 

Dział Rozdz. Treść Grupa wydatków Zmniejszyć Zwiększyć 
758  Różne rozliczenia  - 30.000 
 75818 Rezerwy ogólne i celowe 

(Dotacja celowa na sport) 
Dotacje - 30.000 

 
Przy tym wniosku Przewodniczący Rady poinformował, że zmiana ta została wprowadzona na 
wniosek Przewodniczącego Gminnej Rady Sportu, który występował o środki finansowe z 
uwagi na zwiększenie się liczby grup w dziecięcych zespołach sportowych. Za wnioskiem  
Rada opowiedziała się  w głosowaniu 10 głosami za, przy 4 głosach przeciwnych.  
 

Po odczytaniu wniosku o dokonanie zmian w dz. 900 gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska . Wniosek zapisany poniżej:  

Dział Rozdz. Treść Grupa wydatków Zmniejszyć Zwiększyć 
      
900  Gospodarka komunalna i 

ochrona środowiska 
 - 350.000 

 90002 Gospodarka odpadami Bieżące statutowe (zbiórka 
odpadów 
wielkogabarytowych) 

 80.000 

 90015 Oświetlenie ulic placów i 
dróg 

Majątkowe - 270.000 

   Zadanie: Wykonanie - 270.000 
   oświetlenia ulicznego na   
   drodze Bychlew-Jadwinin   
  Łącznie:  1.464.637 780.000 
  Różnica (na 

zmniejszenie 
planowanego 
deficytu 
budżetowego i 

 684.637  
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na 
zmniejszenie 
planowanego 
kredytu na 
pokrycie 
deficytu 
budżetowego) 

Radny K. Kowalski zwrócił się o podanie uzasadnienia co było powodem, że w projekcie 

wstępnym budżetu gminy nie było zadania oświetlenia ulicznego na drodze Bychlew Jadwinin, 

natomiast teraz pojawiło się.  

Radny H. Szafrański uzasadniał konieczność podjęcia tej inwestycji. Przypomniał, że w 

założeniach do budżetu gminy, które Wójt wcześniej przedstawiał  inwestycja ta była 

wykazana. Radny motywował potrzebę podjęcia jej tym, że jest to newralgiczny odcinek drogi 

( droga bardzo wąska) poruszają się tam pieszo dzieci zmierzające do szkoły w Bychlewie. Z 

miejscowości Jadwinin nie ma dowozów uczniów do szkół.  

Za wnioskiem opowiedziało się w głosowaniu 10 radnych, przy 4 głosach przeciwnych.  

 Radny A. Skawiński zabierając głos zwrócił się do Wójta  jako włodarza Gminy  i odnosząc 

się do projektu budżetu jak i autopoprawki Wójta oraz przegłosowanych wniosków 

przypomniał, że były przyjmowane takie dokumenty jak Strategia Rozwoju Gminy, Plan 

Gospodarki Niskoemisyjnej, w których również wskazane są inwestycje. Radny pytał w jaki 

sposób budżet ten ma się do tych wymienionych wyżej dokumentów.  

Wójt odpowiadając na powyższe poinformował, że wcześniej na  Komisjach Rady przedstawiał 

założenia do projektu  budżetu gminy na rok przyszły, następnie  pracowały Komisje Rady, na 

których również wypracowywano wnioski i na tej właśnie  podstawie został przygotowany ten 

budżet.  

Radny nie był zadowolony z takiej argumentacji Wójta,  stwierdzając, że nie uzyskał 

odpowiedzi na zadane pytanie oraz stwierdzając, że nie widzi spójności przedłożonego projektu 

budżetu na rok 2017 z dokumentami takimi jak  Strategia Rozwoju Gminy i Plan Gospodarki 

Niskoemisyjnej.   
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Ponownie domagał się odpowiedzi o wskazanie przez Wójta tych inwestycji w projekcie 

budżetu na rok 2017, które również mają odzwierciedlenie  w   Strategii Rozwoju Gminy i 

Planie  Gospodarki Niskoemisyjnej.   

Wójt ponowił swoją  wypowiedź.  

Więcej głosów nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutową przerwę w obradach.  

Ad. pkt 8. 

 

Podczas głosowania nad projektami uchwał na sali obrad obecnych było 13 radnych. 

Podczas omawiania projektów uchwał o nr roboczych XXXIII/A/2016 i XXXIII/B/2016, co 
stanowi zał. nr 6 i nr 7 do protokołu, W-ce Przewodnicząca odczytała uchwały Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej projektu 
budżetu Gminy Pabianice na 2016r. (uchwała nr I/226/2016) oraz w sprawie opinii do projektu 
uchwały o wieloletniej prognozie finansowej oraz możliwości sfinansowania planowanego 
deficytu budżetu Gminy Pabianice (uchwała nr I/227/2016). Uchwały te stanowią odpowiednio 
zał. nr 8 i nr 9 do protokołu. 

Uwag do powyższego nie było. 

Radni zgodnie uznali, że nie ma potrzeby odczytywania treści projektu uchwały dotyczącej 
budżetu wraz z uwzględnionymi poprawkami z uwagi na to, że wszyscy otrzymali nowy 
projekt. 

Uchwała odpowiednio Nr XXXIII/301/2016 i Nr XXXIII/302/2016 została przyjęta w 
głosowaniu przeprowadzonym odrębnie nad każdą z nich 10 głosami za, przy 3 głosach 
przeciw. 

Kolejnym przedstawianym projektem uchwały był projekt o nr roboczym XXXIII/C/2016, co 
stanowi zał. nr 10. 

Radny A. Skawiński odniósł się do informacji zawartej w pkt 5 Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dotyczącej korzystania z dożywiania 
przez dzieci. Radny zauważył, że do 31 października 2016r. z dożywiania skorzystało 79 dzieci, 
a w poprzednim roku 125. Skąd taka różnica, czy w którejś ze szkół dzieci nie korzystają z 
dożywiania. 

Odpowiedzi udzieliła pracownica GOPS Pani Renata Bednarek. Stwierdziła, że różnica wynika 
prawdopodobnie z udzielanej przez Państwo pomocy w formie tzw. 500+ i przekroczenia 
kryterium dochodowego uprawniającego do otrzymania pomocy w formie dożywiania. 
Dożywianie odbywa się w każdej szkole, nie ma z tym problemu, pieniądze na ten cel są. 

Innych uwag, ani pytań nie było. 

Uchwała Nr XXXIII/303/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

Podczas przedstawiania projektu o nr roboczym XXXIII/D/2016, co stanowi zał. nr 11, radny 
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A. Skawiński poprosił o wyjaśnienie jak Przewodniczący chciałby realizować temat sesji 
wrześniowej dot. sprawozdania z działalności stowarzyszeń i organizacji pozarządowych 
realizujących swoje zadania na terenie Gminy Pabianice. 

Przewodniczący odpowiedział, że chciałby zaprosić przedstawicieli organizacji 
pozarządowych na sesję po to, aby mogli oni zdać sprawozdanie z działalności. 

Radny zaproponował by zmodyfikować ten punkt. W związku z tym, że gmina ma 
współpracować z organizacjami pozarządowymi byłoby lepiej, aby to Urząd zdawał 
sprawozdanie ze współpracy. Uważał, że zaproszenie wszystkich przedstawicieli organizacji 
pozarządowych na sesję byłoby trudne w realizacji. 

Przewodniczący odpowiedział, że widzi to w sposób jaki przedstawił powyżej. 

Radny w związku z tym zapytał w jaki sposób Przewodniczący dotrze do przedstawicieli tych 
stowarzyszeń. 

Przewodniczący odpowiedział, że jest to już jego problem. 

Innych uwag nie było. 

Uchwała Nr XXXIII/304/2016 została przyjęta 10 głosami za, przy 3 głosach przeciw. 

Radny A. Skawiński zgłosił również uwagę do projektu o nr roboczym XXXIII/E/2016, co 
stanowi zał. nr 12. Radny zgłosił wątpliwość dotyczącą tematu październikowego w planie 
kontroli Komisji Rewizyjnej, tj. kontroli prawidłowości wykorzystania środków z budżetu 
gminy przydzielonych dla ochotniczych straży pożarnych. Zdaniem radnego powinna to być 
kontrola wydatkowania tych środków, bo nie można kontrolować straży pożarnych. 

Radny H. Szafrański, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, stwierdził, że będą kontrolowane 
środki budżetowe przekazywane stowarzyszeniom, m.in. na straże. 

Radny A. Skawiński podkreślił, że Komisja Rewizyjna nie ma prawa kontroli organizacji 
pozarządowych. 

W temacie wypowiedział się mecenas A. Jankowski, który zauważył, że temat brzmi: „Kontrola 
prawidłowego wykorzystania środków z budżetu gminy przydzielonych dla Ochotniczych 
Straży Pożarnych”. Radca prawny rozumiał w związku z tym, że będzie to kontrola na 
podstawie dokumentów i wyjaśnień składanych przez OSP. 

Radny nie zgadzał się z opinią mecenasa. Dowodził, że komisja rewizyjna jest organem 
kontrolnym organu wykonawczego, czyli Wójta. Pytał więc na jakiej podstawie komisja może 
kontrolować organizacje pozarządowe. 

Mecenas podkreślił, że będzie to kontrola wydatkowania środków budżetowych przyznanych 
z budżetu gminy. Dodał, że są przepisy, które wprost z ustawy o ochronie przeciwpożarowej 
przewidują zasady przyznawania środków budżetowych na cele przeciwpożarowe, w związku 
z czym komisja w tym zakresie ma prawo przeprowadzić kontrolę. 

Zdaniem radnego kontrola powinna dotyczyć tego, czy Wójt odpowiednio przyznał środki i czy 
zostały one odpowiednio rozliczone. 

Do dyskusji włączył się W-ce Wójt, który zauważył, że odbywa się kontrola właściwego 
wykorzystania środków przez OSP. Przypomniał, że radny A. Skawiński wielokrotnie był na 
takich kontrolach w jednostkach i wiadomym jest, że OSP ma obowiązek przedstawić 
dokumenty potwierdzające dokonanie danego zakupu, np. książkę inwentarzową. Do tej pory 
jednostki się od tego nie uchylały. 
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Radny argumentował, że taką kontrolę może przeprowadzić Urząd, a nie Komisja Rewizyjna. 
Wyraził życzenie, aby wskazać podstawę prawną do przeprowadzania kontroli organizacji 
pozarządowych. 

Głos ponownie zabrał radny H. Szafrański, który poinformował, że plan kontroli był 
przedstawiany na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i radny A. Skawiński nie miał uwag. 

Radny A. Skawiński stwierdził, że jest to nieprawda. Podkreślał wtedy, że komisja rewizyjna 
nie ma prawa kontrolować organizacji pozarządowych. 

Przewodniczący zakończył dyskusję i przeszedł do głosowania. 

Uchwała Nr XXXIII/305/2016 została przyjęta 10 głosami za, przy 3 głosach przeciw. 

Do dwóch ostatnich projektów o nr roboczych XXXIII/F/2016 i XXXIII/G/2016 (zał. nr 13 i 
14) uwag nie zgłaszano. 

Uchwały odpowiednio Nr XXXIII/306/2016 i Nr XXXIII/307/2016 zostały przyjęte w 
głosowaniu przeprowadzonym odrębnie nad każdą z nich, jednomyślnie. 

 

Ad. pkt 9. 

 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski udzielone przez Wójta zostały przedstawione przez 
Przewodniczącego we wcześniejszym punkcie porządku obrad. 

Pytań, ani uwag nie było. 

 

Ad. pkt 10. 

 

W ramach wolnych wniosków, komunikatów i spraw różnych jako pierwszy głos zabrał radny        
J. Błoch, który podziękował Radzie Gminy, Wójtom oraz inspektorowi H. Madejskiemu za 
realizację inwestycji budowy drogi Bychlew-Terenin, która powstała mimo wielu trudności. 
Wyraził jednocześnie żal, że niedawno zmarły sołtys wsi Terenin A. Baran nie może się cieszyć 
tą inwestycją. Wyraził przy tym opinię, że w gminie wiele się dzieje w każdej dziedzinie. 
Poinformował, że rozmawia z mieszkańcami i jest to również ich opinia. 

Z kolei Wójt podziękował za przyjęcie uchwały budżetowej. Stwierdził, że chciałby nadal 
pozyskiwać środki zewnętrzne na realizację inwestycji i nie zaciągać kredytów. Obiecał, że jeśli 
będą oszczędności poprzetargowe, w miarę możliwości finansowych będą realizowane zadania 
zdjęte z budżetu. Będąc przy głosie złożył wszystkim obecnym życzenia noworoczne. 

Inną kwestię poruszył z kolei sołtys wsi Górka Pabianicka, który poinformował, że mieszkańcy 
Górka Pabianicka skierowali do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad pismo w 
sprawie budowy chodnika i ograniczenia prędkości do 50 km/h na drodze krajowej nr 71 oraz 
zorganizowanie przystanku bus w okolicy posesji w Górce Pabianickiej. W piśmie tym 
GDDKiA poinformowała, że to obowiązkiem gminy jest organizowanie takiego przystanku. 
Sołtys pytał, czy do gminy wpłynęło takie pismo. 

Wójt odpowiedział, że sprawdzi. 

Sołtys wsi Świątniki G. Antoniewski poruszył natomiast sprawę melioracji i możliwości 
stworzenia przez gminę spółki wodnej. Zauważył, że jest z tym duży problem. 
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Radna M. Lubowicka, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju, zauważyła, 
że temat ten ujęty został w planie pracy komisji. 

Mecenas A. Jankowski poinformował w tym miejscu, że pojawił się pomysł zmiany ustawy w 
taki sposób, że zadanie utrzymania melioracji miałoby zostać nałożone na gminę. Obecnie 
jednak spółka wodna jest to grupa osób będąca członkami spółki, funkcjonująca na zasadach 
stowarzyszenia i gmina nie ma możliwości stworzenia takiej spółki i łożenia na utrzymanie 
urządzeń melioracyjnych. 

Sołtys zauważył, że w Lutomiersku działa taka spółka. Zaproponował by sprawdzić w jaki 
sposób działa to w tamtej gminie. 

Radny A. Skawiński zauważył, że faktycznie nie jest to zadanie gminy, temat ten był poruszany. 
Przypomniał, że była propozycja utworzenia spółki wodnej, która mogłaby być dotowana przez 
gminę. 

Mecenas przyznał rację radnemu, że gmina może dotować spółkę wodną. 

Głos zabrał sołtys wsi Kudrowice S. Madaj, który poinformował zebranych, że Gmina 
Pabianice zajęła trzecie miejsce w województwie w zakresie pozyskiwania środków 
zewnętrznych na inwestycje drogowe. Sołtys oceniał to bardzo dobrze. 

Przewodniczący przyznał, że informacja ta trafiła do Rady, w związku z czym W-ce 
Przewodnicząca Rady odczytała ranking, o którym wspomniał sołtys. 

W dalszej kolejności Przewodniczący poruszył temat kontroli stowarzyszenia „Nowoczesność 
dla Rozwoju”. W pierwszej kolejności odczytał odpowiedź Starosty na pismo wystosowane do 
niego przez Przewodniczącego Rady w sprawie kontroli stowarzyszenia. Wskazana odpowiedź 
stanowi zał. nr … do protokołu. Następnie odczytał fragment swojego pisma skierowanego do 
Starosty, w który informował o tym, że stowarzyszenie w swoim statucie nie zawarło 
informacji, że prowadzi działalność pożytku publicznego. Przypomniał, że radny A. Skawiński 
zarzucił mu w związku z tym, iż poświadczył nieprawdę. Przewodniczący poinformował, że 
nie miał na poprzedniej sesji wszystkich dokumentów związanych ze sprawą, jednak sprawdził 
to i okazało się, że w posiadaniu Urzędu znajdował się statut z datą 17.09.2016r., w którym nie 
wskazuje się zakresu prowadzonej przez stowarzyszenie działalności. Taki zapis mógł się 
znajdować w innym dokumencie, np. w uchwale, jednak taka uchwała nie została dostarczona 
Wójtowi mimo takiej prośby, ani nie została przedstawiona podczas sesji nadzwyczajnej w 
sprawie wygaszenia mandatów radnych. 

Radny A. Skawiński odniósł się jedynie do kwestii dotyczącej określenia zakresu prowadzonej 
przez stowarzyszenie działalności. Zauważył, że może być to określone w statucie lub innym 
akcie wewnętrznym. Ponadto radził by sięgać do zasobów Krajowego Rejestru Sądowego, 
gdzie są aktualne statuty. Co do nieprzedstawienia uchwały na sesji nadzwyczajnej – 
odniesiono się jedynie do przedstawionych zarzutów. Tym zarzutem nie był brak uchwały. 

Przewodniczący odniósł się do powyższej wypowiedzi stwierdzając, że radny zarzucił mu 
poświadczenie nieprawdy, a on nie poświadczył nieprawdy, ponieważ analizowany był statut 
dostarczony do WSA. W tym statucie zapisu określającego zakres działania stowarzyszenia nie 
było. Ponadto stwierdził, że nie życzy sobie, żeby radny zwracał uwagę jemu lub komukolwiek 
podczas sesji w taki sposób jak na ostatniej sesji. 

Na zakończenie sesji Przewodniczący oraz W-ce Przewodnicząca Rady złożyli życzenia 
noworoczne zebranym, a także podziękowali za współpracę z kierownictwem i pracownikami 
Urzędu, sołtysami i radnymi. 
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Ad. pkt 11. 

Przewodniczący zakończył XXXIII sesję Rady Gminy Pabianice. 

  

 

 Przewodniczący Rady Gminy 
Pabianice 

 

 Marek Muszczak 

Protokołowały: 

Urszula Czerwonka 

Andżelika Struzikiewicz 
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